
 

 

 
 

 

 



  
 

 

Bilaga 1 till årsmötet 24-04-20 

Övrig frågor: 

• Årsmötet uppmärksammade Pierre Svärds silver i bänkpress i veteran SM! 

• Ska MAK fira 45 års jubileum 2027? Bjuda in de som startade klubben är ett förslag. 

Frågan tas med till kommande styrelsemöte  

• Bygga ut hemsidan med ett ”OM MAK” Kent kontaktar Miriam 

• Lägg ut flera års årsmötesprotokoll och styrelseprotokoll på hemsidan. Kent kontaktar 

Miriam 

• Info om kontaktuppgifter till nya/icke medlemmar på insidan av fönster (info vänd 

utåt) Kent o Thomas ansvarar 

• Försäkran antidopning för tävlande till hemsidan? Finns framtaget, Kent stämmer av 

med Thomas och Pierre om det behöver justeras. 

• Går det att få till varmvatten i handfatet i slussen utanför träningslokalen? Thomas och 

Kent kollar 

 

Önskemål inköp till styrelsen: 

• Ny tävlingsgodkänd bänkpress 

• Armbrytningsbord 

 


